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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
KÖZREND- ÉS ÁLLATVÉDELMI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 2024. április 17-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.] megtartott üléséről.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.05 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Stemler Diána bizottsági elnök,Ács Andrea, Kovács Róbert, Marksteinné Molnár Julianna, dr. Mátrai Gábor (később érkezett), a Bizottság képviselő tagjai,Hódi Richard, Irmalós Bence, Vincze Sándor, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:D. Kovács Róbert Antal Dr. Szabó Krisztián Mustó Géza Zoltán Dr. Nagy Szilvia Anna Nábrádi András
A nyilvános ülésen résztvevők:Bakos BernadettKaras János

polgármesterjegyzőalpolgármestera Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részérőla Kőbányai Közterület-felügyelet Járőr Osztály vezetője 
országgyűlési képviselő kerületi tűzoltóparancsnok

Az ülést vezeti: Stemler Diána bizottsági elnök.
Elnök: Szép napot kívánok mindenkinek. Megkezdjük a 2024. áprilisi KÁB ülését. Szeretettel köszöntőm Polgármester urat, Alpolgármester urakat, Jegyző urat, Alpolgármester urat, Jegyző urat, a Bizottság tagjait, illetve Országgyűlési képviselőt, Tűzoltóparancsnok urat és a Hivatal dolgozóit. A mai ülésünkről, mint eddig is hangfelvétel készül, illetve jegyzőkönyv. A jegyzőkönyvet Zimoványiné Polák Krisztina vezeti. Van-e bárkinek a mai napirenddel kapcsolatban hozzáfűznivalója, kérdése? Ha nincsen, akkor arra kérem a, ja bocsánat még meg kell, hogy állapítsam, hogy 7 jelenlévővel határozatképes a Bizottság, és akkor letudtam a kötelező köröket. Akkor most kérdezném, hogy a Bizottság el tudja-e fogadni a mai napirendet?Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét 
[10/2024. (IV. 17.)]:1. A Budapesti Rendőrfőkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló (199. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester
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2. A Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló (200. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester3. A Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló (201. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester4. A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány „(V)ÉSZJELZÉS - Szabadulás a valódi tét" bűnmegelőzési programjáról szóló támogatási szerződés módosítása (202. számú előterjesztés)Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester5. A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2023. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló (246. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a mai napirendünket.

1. napirendi pont:
A Budapesti Rendőrfőkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2023. évi tevékenységéről 

szóló beszámoló
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Akkor megnyitom az első napirendi pontunkat, ami a Budapesti Rendőrkapitányság, X. kerületi Rendőrkapitányság, bocsánat a Budapesti Rendőrfőkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló, ami a 199. számú előterjesztés. A holnapi képviselő-testületi ülésre prezentációval is készülnek, az előterjesztője Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr, aki ki kívánja egészíteni, úgy, hogy akkor meg is adom neki a szót.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen Elnökasszony, szeretném elmondani a Bizottság tagjainak, hogy a prezentáció, ahogy Elnökasszony is jelezte a holnapi nap folyamán fog megtörténni. Bizonyára tudják bizottsági kollégáim, hogy több darab beszámoló lesz - úgy, ahogy most is láthatjuk előttünk -, tehát a Tűzoltóság és a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat is holnap tartja. Kapitány úrnak az volt a kérése, hogy a rendőrséggel kezdjünk, mert a BRFK bűnügyi főkapitányhelyettese is részt vesz a holnapi testületi ülésen, viszont körülbelül egy félóra, negyven perc, 9 óra után távoznia kell a helyszínről és szeretné, hogyha a testületben felmerülő kérdésekre még módja és lehetősége lenne válaszolni. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést. Van-e bárkinek kérdése vagy észrevétele? Akkor majd holnap, rendben. Nagyon szépen köszönöm, akkor arra kérem a tisztelt Bizottság tagjait, hogy szavazzunk az első napirendi pontról, a 199. számú előterjesztés elfogadásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Budapesti Rendőrfőkapitányság X. kerületi Rendőrkapitányság 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 199. számú előterjesztést támogatja [11/2024. (IV. 17.)].
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Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk, ezzel lezárom ezt a napirendi pontot.
2. napirendi pont:

A Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. 
Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: És megnyitom a másodikat, amely a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló, amely a 200-as számú előterjesztés, előterjesztője Mustó Géza Zoltán alpolgármester. Aki ki kívánja majd kiegészíteni. Hogyha Tűzoltóparancsnok úrnak bárki, vagy -hoz bárkinek lenne kérdése, akkor szerintem szeretettel válaszolni fog. Megadom a szót Alpolgármester úrnak.
Mustó Géza Zoltán: Köszönöm szépen Elnökasszony. Kapitány úrhoz, nem szorosan a beszámolóhoz lenne egy kérdésem, de talán egy bizottság működése keretei között belefér, hogy ugye a múlt évben, ha jól emlékszem, született az a testületi döntés, hogy az Önkormányzat - és erre nagyon büszke vagyok, hogy politikai oldaltól egységesen megszavaztuk -, hogy segítünk a laktanya belső felújításában. A mi részünkről, úgymond a könnyebbik munkarész, munkahányad megvolt, a pénzt biztosítjuk, szeretném, hogyha Parancsnok úrnak van erre gondolata, mondandója, hogyha elmondaná, hogy most hol tart az Önök részéről a felkészülés erre a feladatra. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen. Megadom a szót Parancsnok úrnak.
Karas János: Üdvözlöm Polgármester urat és a Bizottság résztvevőit, tagjait, köszönöm szépen a szót. Először is köszöne.temet fejezném ki a Képviselő-testületnek, a képviselőknek, Polgármester úrnak, merthogy a tavalyi év, úgy gondolom, hogy egy rendkívüli év volt a X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság életében és hogy ehhez megkaptunk minden segítséget az Önkormányzattól, ezt külön-külön, köszönöm. A felkészülés helyzetéről, hát ezt, ennek a pénzt könnyű elkölteni, hogyha van, ez mindenféleképpen egy jó dolog. ígéretet kaptunk arra, hogy a büntetésvégrehajtás elítéltjei fognak nálunk tevékenységet, feladatot végezni, végrehajtani. így ez alapján, hozzájuk igazítva lesz ez a pénz felhasználva, hogy akkor álljon rendelkezésre ez az összeg és az ottlévő anyagok, amit ezzel kapunk. Ennek a technikai része, ilyen együttműködési megállapodás megkötése folyamatban van, ez már ilyen sok-sok levélváltáson vagyunk túl, már úgy néz ki, hogy kisimulnak a hullámok és előbb-utóbb finisben lesz ennek az összegnek a felhasználási lehetősége. De igazából más jóhírről is be tudok számolni, merthogy nem csak erre a pénzre - én tavaly ígéretet tettem, hogy elindul nálunk azért egy felújítás központi költségvetésből is és hát ennek most már a, hát ilyen csúnyán fogalmazva, a fürdőszobánk már áldozatul esett, merthogy már folyamatosan zajlik a fürdőblokkunknak a felújítása és annak a széppé és XXI. századivá történő változtatása. Köszönöm szépen.
Elnök: Köszönjük szépen a választ. Marksteinné Molnár Juliannának adom meg a szót.
Marksteinné Molnár Julianna: Köszönöm szépen. Igen, hát néhány szót én is hozzátennék ehhez a dologhoz. Ugye folyamatban van, hogy finoman fogalmazzak, többszöri konzultáció, levélváltás után úgy tűnik a megállapodás már kikristályosodni látszik, Dianával az előbb egyeztettünk, hogy majd velem együtt, harmadik aláíró lesz a Diana, ha jól számolom, merthogy ugye egy aláírás kevés ehhez a feladathoz, a Közalapítvány pedig mint önálló jogi személy gondban van az ellenjegyzőkkel, de végül is a felügyelőbizottság az egy korrekt ellenjegyző lesz, én úgy érzem. Tehát ennyit akkor a megállapodásról, tehát a pénz rendelkezésre áll, én úgy 
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érzem a Tűzoltóságon, aki a felelőse a témának, a Tóth úr, ő ezt teljesen jól kezelte, mert eljárt megfelelő helyeken és a problémákat, amiket én is felvetettem, ezeket mind sikerült neki megoldani. Úgy érzem, hogy ez hamarosan finisbe fordul. Másik, amiért szót kértem, hogy a Közalapítványról is ejtsünk néhány szót és a Tűzoltóság együttműködéséről, hiszen a beszámolónak mindig egy úgy érzem nagyon fontos része az, hogy hogyan működik együtt különböző szervezetekkel a kerületi tűzoltóság. Én szeretném megdicsérni a Parancsok urat is, hogy tényleg maximálisan együttműködik, nemcsak a Közalapítvánnyal, hanem az önkormányzati intézményekkel is. Például most arról állapodtunk meg legutoljára, hogy a kerületi óvodák egyeztetett időpontban a tűzoltóságot meg tudják majd látogatni. Én azt gondolom, hogy ezt a Közalapítvány koordinálásával, segítésével, támogatásával egy nagyon izgalmas programmá tudjuk majd tenni. Úgyhogy köszönöm a munkájukat.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Van-e még bárkinek kérdése vagy hozzászólása a napirendi ponthoz? Hogyha nincs, akkor kérem, hogy szavazzunk a 200-as számú előterjesztés elfogadásáról.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Fővárosi Katasztrófavédelmi Igazgatóság Közép-pesti Katasztrófavédelmi Kirendeltség X. Kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 200. számú előterjesztést támogatja [12/2024.
(IV. 17.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést, ezzel lezárom a napirendi pontot, illetve megkérem Parancsnok urat, hogy a Bizottság nevében köszönje meg a teljes hivatásos állománynak a munkáját 2023-ban is, balesetmentes, riasztásmentes évet kívánunk. (Háttérből mikrofon nélkül: Parancsnok: Köszönjük 
szépen.) Köszönjük.

3. napirendi pont:
A Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Ezzel megnyitom a harmadik napirendi pontunkat, amelynek az a címe, hogy a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2023. évi tevékenységéről szóló beszámoló, amely a 201-es számú előterjesztés, előterjesztője Mustó Géza Zoltán alpolgármester úr. Ahogy a meghívóban jelezve van, a holnapi testületi ülésre ők is prezentációval készülnek. Bárkinek kérdése vagy hozzászólása van-e a beszámolójukkal kapcsolatban? Elég hosszú, tele van gyönyörű képekkel, bár van egy-két olyan kép, amit nem feltétlenül szerettem volna látni. Oké, akkor szeretném kérni a Bizottság tagjait, hogy szavazzunk erről a napirendi pontról is.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Rákosmenti Mezei Őrszolgálat 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolóról szóló 201. számú előterjesztést támogatja [13/2024. (IV. 
17.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk a beszámolót, ezzel ezt a napirendi pontot lezárom.
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4. napirendi pont:
A Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány „(VJÉSZJELZÉS - Szabadulás a valódi tét” 

bűnmegelőzési programjáról szóló támogatási szerződés módosítása 
Előterjesztő: Mustó Géza Zoltán alpolgármester

Elnök: Ezzel megnyitom a negyedik napirendi pontunkat, amely a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány „(VJÉSZJELZÉS - Szabadulás a valódi tét" bűnmegelőzési programjáról szóló támogatási szerződés módosítása. Ez a 202. számú előterjesztés, előterjesztője Mustó Géza Zoltán alpolgármester, aki nem kívánja kiegészíteni. Van-e bárkinek kérdése vagy hozzászólása ezzel kapcsolatban? Ez egy technikai módosítás alapvetően. Hogyha nincs, akkor kérem fogadjuk el a 202-es számú előterjesztést.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbánya Közbiztonságáért Közalapítvány „(VJÉSZJELZÉS - Szabadulás a valódi tét" bűnmegelőzési programjáról szóló támogatási szerződés módosításáról szóló 202. számú előterjesztést támogatja [14/2024. (IV. 17.)].

Elnök: Köszönöm szépen. Megállapítom, hogy 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk az előterjesztést.
A Bizottság 8 fővel határozatképes miután az ülésterembe megérkezett dr. Mátrai Gábor Imre 
képviselő.

Elnök: Köszöntőm köreinkben Mátrai Gábor elnök urat, ezzel kiegészültünk nyolc főre, és lezárom a négyes számú napirendi pontot.
5. napirendi pont:

A Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2023. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Ezzel megnyitom az ötöst, ami a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2023. évben végzett tevékenységéről szóló beszámoló. Ez a 247-es (az előterjesztés 
szerint 246.) számú előterjesztés, előterjesztője dr. Szabó Krisztián jegyző úr, aki szerintem ezt az elég hosszú anyagot nem szeretné tovább kiegészíteni. Amennyiben kérdése vagy észrevétele van a Bizottságnak, akkor biztosan válaszol a kérdésekre. Van-e ilyen? Hogyha nincsen, akkor kérem szépen, hogy fogadjuk el a 247-es (az előterjesztés szerint 246.) számú előterjesztést.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közrend- és Állatvédelmi Bizottsága 7 igen szavazattal, 1 tartózkodással a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2023. évben végzett tevékenységéről szóló beszámolójáról szóló 246. számú előterjesztést támogatja [15/2024. (IV. 17.)].

Elnök: Köszönöm szépen, megállapítom, hogy 7 igen, 1 tartózkodó szavazattal elfogadtuk a - 247-es számú vagy - 246-os számú előterjesztést. A Bizottság nevében szeretném megköszönni a Hivatal munkatársainak az előző évi munkáját és remélem, hogy ebben az évben is, továbbra is ugyanilyen szeretetben tudunk majd együtt dolgozni. Ezzel lezárom a mai napirendünket, miután megtárgyaltuk az összes napirendünket. És felkérem Ács Andrea képviselőtársamat, 
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hogy írja-e alá velem a jegyzőkönyvet, köszönöm szépen mindenkinek a munkáját, 9 óra 18 
perckor véget ért az ülésünk. További szép napot.K. m. f.

Ács Andrea bizottsági tag

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
Dr. Szábó Krisz jegyző
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözrend- és Állatvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2024. április 17-én (szerdán) 9.00 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Stemler Diána elnökÁcs AndreaHódi RichárdIrmalós BenceKovács RóbertMarksteinné Molnár JuliannaDr. Mátrai GáborVincze Sándor
Tanácskozási joggal:Dr. Szabó KrisztiánDr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert AntalMustó Géza ZoltánRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaDr. Nagy JolánHerendi-Mezei JuditVarga SándorEhrenberger KrisztinaKálmánná Szabó Judit Horváth Attila U iO (......P

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözrend- és Állatvédelmi Bizottság
Jelenléti íva 2024. április 17-én (szerdán) 9.00 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők:

...... ..........................
Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai ÖnkormányzatKépviselő-testületKözrend- és Állatvédelmi Bizottság
Meghívottak jelenléti ívea 2024. április 17-én (szerdán) 9.00 órakor megtartott Közrend- és Állatvédelmi Bizottság ülésére

NÉV Intézmény Aláírás
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